
Zápisnica z 8. riadneho zasadnutia AS TU 
12. apríla 2012 o 13.30 h 

Trnavská univerzita v Trnave, Univerzitné námestie 1, Aula Pazmaneum 
 
 

Prítomní:  prof. JUDr. Pavel Baláž, CSc., Bc. Viktor Binder, doc. PhDr. Hana Borsuková, CSc., mim. 
prof., doc. PhDr. Ondrej Botek, PhD., doc. Dr. Theol. Gloria Braunsteiner, PhD., prof. MUDr. 
Miroslav Danaj, CSc., doc. Mgr. Andrej Démuth, PhD., Bc. Gabriela Durániová, ThDr. Ján Ďurica SJ, 
PhD., Roman Gorelka, Bc. Miroslava Grofíková, prof. PhDr. Ľubomír Held, CSc., doc. PhDr. Juraj 
Hladký, PhD., Mgr. Juraj Janček, Mgr. Jozef Jurík, doc. PhDr. Miroslav Karaba, PhD., PhDr. Andrej 
Kállay, PhD., Mgr. Karol Klobušický, doc. JUDr. Soňa Košičiarová, PhD., mim. prof. (ďalej len 
„predsedníčka AS TU“), prof. PhDr. Klára Kuzmová, CSc., JUDr. Dagmar Lantajová, PhD., PhDr. 
Marek Majdan, PhD., Bc. Tomáš Majzel, PhDr. Marián Manák, PhD., PhDr. Rastislav Nemec, PhD., 
Gabriela Ňaňková, prof. MUDr. Adriana Ondrušová, PhD., PaedDr. Milan Pokorný, PhD., Mgr. 
Marek Psota, PhDr. Peter Rusnák, PhD., Bc. Michaela Rušinová, Oliver Selecký, Mária Strenková, 
Mgr. Martina Uhliarová, PhD., JUDr. Peter Varga, PhD., Mgr. Bc. Michal Zvarík, PhD., doc. PaedDr. 
Kristína Žoldošová, PhD.    
 
Ospravedlnení: Bc. Alexander Murín, Mgr. Michal Vrták 
 
Hostia: prof. doc. JUDr. Marek Šmid, PhD., doc. PhDr. Ľubica Ilievová, PhD., doc. PhDr. Ing. 
Blanka Kudláčová, PhD., mim. prof., prof. RNDr. Ladislav Csontos Sj, PhD., Ing. Darina Šottníková, 
doc. RNDr. Vladimír Bošák, CSc., JUDr. Anton Škreko, PhD.  

 
Program: 
 

1. Otvorenie a kooptácia nového člena AS TU. 
2. Kontrola uznesení AS TU. 
3. Návrh rozpočtu Trnavskej univerzity v Trnave na rok 2012. 
4. Výročná správa o činnosti TU v Trnave za rok 2011. 
5. Výročná správa o hospodárení TU za rok 2011. 
6. Správa o činnosti AS TU za rok 2011. 
7. Voľba kandidáta na vymenovanie za člena Správnej rady TU v Trnave za zamestnaneckú časť 

AS TU. 
8. Voľba zástupcu študentskej časti AS TU za člena Komisie pre ubytovanie študentov TU 

v Trnave. 
9. Kritériá na ubytovanie študentov TU v Trnave v akad. r. 2012/2013. 
10. Štatút Fakulty zdravotníctva a sociálnej práce TU  v Trnave. 
11. Študijný poriadok Fakulty zdravotníctva a sociálnej práce TU  v Trnave. 
12. Novela Študijného poriadku Právnickej fakulty TU v Trnave. 
13. Dodatok k Zásadám volieb AS TU pre voľby do ŠRVŠ. 
14. Voľba podpredsedu AS TU za zamestnaneckú časť AS TU, voľba podpredsedu AS TU za 

študentskú časť AS TU, voľba členov predsedníctva AS TU. 
15. Voľba predsedu volebnej komisie, členov volebnej komisie a náhradníkov volebnej komisie 

pre voľby do ŠRVŠ. 
16. Žiadosť zakladajúcich členov študentskej organizácie TU Societas Tyrnaviensis o uznanie, 

podporu, spoluprácu a partnerstvo s TU 
17. Voľba zástupcu študentskej časti AS TU do ŠRVŠ. 
18. Rôzne. 

 
Bod 1 – Otvorenie a kooptácia nových členov AS TU 
 
 Ôsme riadne zasadnutie Akademického senátu Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „AS TU“) 
otvorila predsedníčka AS TU.  
 Privítala hostí: prof. doc. JUDr. Mareka Šmida, PhD., rektora TU, doc. PhDr. Ľubicu Ilievovú, 
PhD., prorektorku TU, doc. PhDr. Ing. Blanku Kudláčovú, PhD., mim. prof., prorektorku TU,       
prof. RNDr. Ladislav Csontos SJ, PhD., prorektora TU, Ing. Darinu Šottníkovú, poverenú 



zastupovaním kvestora TU, doc. RNDr. Vladimíra Bošáka, CSc., dekana FZaSP TU, JUDr. Antona 
Škreka, PhD., prodekana PrF TU.  
 Kooptovala novozvolenú členku AS TU za PrF TU Mgr. Martinu Uhliarovú, PhD. Následne 
informovala o tom, že Mgr. Martin Šarkan, PhD. z TF TU sa stal prodekanom fakulty, čím mu zanikol 
mandát v AS TU a podotkla, že k dnešnému dňu má senát 40 členov.  

Informovala o členoch AS TU, ktorí v súlade s § 10 ods. 7 Rokovacieho poriadku AS TU 
ospravedlnili svoju neúčasť na zasadnutí – Bc. Alexander Murín a Mgr. Michal Vrták.  

Následne skonštatovala uznášaniaschopnosť celého AS TU.  
Pripomenula študentom, aby informovali AS TU, ak prerušia alebo ukončia štúdium na TU  

poslednou štátnou záverečnou skúškou v bakalárskom alebo magisterskom stupni štúdia, nakoľko im 
tým skončí členstvo v AS TU.  

AS TU pristúpil k voľbe svojich pracovných orgánov. AS TU prijal nasledovné uznesenia: 
 
Uznesenie AS TU 8R-1/12042012 
 AS TU schvaľuje za členov volebnej komisie dr. Mareka Majdana, dr. Milana Pokorného a Bc. 
Miroslavu Grofíkovú.  Za predsedu volebnej komisie schvaľuje dr. Marek Majdana.  
 
Hlasovanie: 
Prítomní:     35 
Za:        34          
Proti:           0      
Zdržal sa:     0  
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov schválené. 
 
Uznesenie AS TU 8R-2/12042012 
 AS TU schvaľuje za predsedu návrhovej komisie 8. riadneho zasadnutia AS TU Mgr. Martinu 
Uhliarovú, za členov návrhovej komisie za zamestnaneckú časť dr. Rastislava Nemca a za študentskú 
časť pána Romana Gorelku.    
 
Hlasovanie: 
Prítomní:    35 
za:       33           
proti:          0      
zdržal sa:     2 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov schválené. 
 
Uznesenie AS TU 8R-3/12042012 
 AS TU schvaľuje za overovateľov zápisnice 8. zasadnutia AS TU Mgr. Zvaríka a Mgr. Psotu. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní:   35 
Za:             33     
Proti:        0       
Zdržal sa:    2   
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov schválené.  
 
 AS TU prešlo k schvaľovaniu programu rokovania a prijalo uznesenie: 
 
Uznesenie AS TU 8R-4/12042012 
 
 AS TU schvaľuje program 8. riadneho zasadnutia nasledovne: 

1. Otvorenie a kooptácia nového člena AS TU. 
2. Kontrola uznesení AS TU. 
3. Návrh rozpočtu Trnavskej univerzity v Trnave na rok 2012. 
4. Výročná správa o činnosti TU v Trnave za rok 2011. 
5. Výročná správa o hospodárení TU za rok 2011. 
6. Správa o činnosti AS TU za rok 2011. 



7. Voľba kandidáta na vymenovanie za člena Správnej rady TU v Trnave za zamestnaneckú časť 
AS TU. 

8. Voľba zástupcu študentskej časti AS TU za člena Komisie pre ubytovanie študentov TU 
v Trnave. 

9. Kritériá na ubytovanie študentov TU v Trnave v akad. r. 2012/2013. 
10. Štatút Fakulty zdravotníctva a sociálnej práce TU  v Trnave. 
11. Študijný poriadok Fakulty zdravotníctva a sociálnej práce TU  v Trnave. 
12. Novela Študijného poriadku Právnickej fakulty TU v Trnave. 
13. Dodatok k Zásadám volieb AS TU pre voľby do ŠRVŠ. 
14. Voľba podpredsedu AS TU za zamestnaneckú časť AS TU, voľba podpredsedu AS TU za 

študentskú časť AS TU, voľba členov predsedníctva AS TU. 
15. Voľba predsedu volebnej komisie, členov volebnej komisie a náhradníkov volebnej komisie 

pre voľby do ŠRVŠ. 
16. Žiadosť zakladajúcich členov študentskej organizácie TU Societas Tyrnaviensis o uznanie, 

podporu, spoluprácu a partnerstvo s TU. 
17. Voľba zástupcu študentskej časti AS TU do ŠRVŠ. 
18. Rôzne. 

 
Hlasovanie:   
Prítomní:   35 
Za:          34       
Proti:         0       
Zdržal sa:    1    
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov schválené.  
 
 Predsedníčka AS TU informovala, že jej bol doručený procedurálny návrh Bc. Bindera na 
doplnenie programu 8. riadneho zasadnutia, o ktorom dala hlasovať. 
 
Uznesenie AS TU 8R-5/12042012 
Program 8. riadneho zasadnutia sa doplňa o bod 16. „Žiadosť zakladajúcich členov študentskej 
organizácie TU Societas Tyrnaviensis o uznanie, podporu, spoluprácu a partnerstvo s TU“, body 16. 
a 17. sa prečíslujú.  
 
Hlasovanie:   
Prítomní:   35 
Za:          35       
Proti:        0       
Zdržal sa:   0    
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
 
 
Bod 2 – Kontrola uznesení 
 

Predsedníčka AS TU uviedla, že neboli prijaté žiadne uznesenia, ktoré by bolo potrebné 
kontrolovať.  

 
 

Bod 3 – Návrh rozpočtu Trnavskej univerzity v Trnave na rok 2012 
 

Predsedníčka vyzvala rektora TU ako predkladateľa aby priblížil návrh rozpočtu. Rektor podal 
niekoľko informácií a podotkol, že sa konkrétnejšie k návrhu vyjadrí doc. Kudláčová, prorektorka TU, 
prípadne zastupujúca kvestorka Ing. Šottníková.  

Rektor TU konštatoval, že spoločne s vedením univerzity a fakúlt pripravili metodiku rozpisu 
dotácií, a následne tento návrh schválili na zasadnutí Kolégia rektora TU. Informoval, že sa 
najobšírnejšie rokovalo o mzdách – táto otázka bola prerokovávaná na KR TU, ale aj na osobitných 
stretnutiach s dekanmi fakúlt. Fakulty žiadali zrušiť normatívy na nadlimitné študijné programy, 
k čomu vedenie TU pristúpilo. Podotkol, že ďalším dôležitým bodom rokovania bolo rozhodovanie 
ohľadom normatívu na garantov a kogarantov - jeho zrušenie, čiastočné ponechanie alebo úplné 



ponechanie. Odsúhlasilo sa zachovanie princípu normatívu garantov a kogarantov, ale s tým, že 
schválili  povinnosť fakúlt TU garantovať mzdy všetkým garantom a kogarantom  
študijných odborov, každému v minimálnej výške 1327, 76 EUR. z toho 70 % na každého garanta 
a kogaranta, teda 929,43 EUR bude hradiť zo svojich prostriedkov a zvyšných 30 % na mzdy bude 
vyčlenených vo fonde garantov a kogarantov, pričom celková suma zodpovedajúca počtu všetkých 
garantov a kogarantov a tomuto pravidlu sa vyčleňuje z dotácie na mzdy do Fondu garantov  
a kogarantov. Ďalej na rokovaní spresnili termín „obslužné pracoviská“ – podľa Štatútu TU sa po 
správnosti rozdeľuje „rektorát a ostatné pracoviská“. Rektor sa vyjadril k len k najcitlivejším bodom 
rozpočtu a následne vyzval doc. Kudláčovú na doplnenie.  

Prorektorka TU konštatovala, že oproti minulému roku TU dostala na mzdy o 6,93 % viac a na 
Tovary a služby o 4,34 % viac z dotácii štátneho rozpočtu. Podotkla, že boli otvorené pravidlá 
hospodárenia na pripomienkovanie dekanom. S novým kvestorom chcú v priebehu roka 2012 
prehodnotiť pravidlá hospodárenia a hlavne pravidlá prideľovania zdrojov súčastiam univerzity aj 
v súvislosti s  pripomienkami dekanov fakúlt. Z tohto dôvodu sa plánuje zriadiť komisia so zástupcami 
z každej fakulty.  

Predsedníčka AS TU vyzvala dr. Manáka, aby informoval o priebehu a výsledku rokovania 
o rozpočte nakoľko ju zastupoval na zasadnutí Kolégia rektora TU počas jej neprítomnosti. Podľa dr. 
Manáka  rokovanie bolo náročné ale konštruktívne. Zopakoval informácie ohľadom rokovania o fonde 
garantov a kogarantov. Odporučil senátu odhlasovať rozpočet TU.  

Predsedníčka AS TU následne otvorila diskusiu, v rámci ktorej vystúpil doc. Demuth z FF TU. 
Poukázal na to, že FF TU sa cíti najviac postihnutá zrušením 70 % na mzdy garantov, preto sa 
hlasovania nezúčastní a tento návrh nepodporí. Podľa neho univerzita má vystupovať ako 
spoločenstvo fakúlt, kde sa má každá cítiť rovnako komfortne. Navrhol do budúcnosti nájsť takú 
metodiku, ktorá by vyhovovala všetkým rovnako. Doc. Kudláčová poukázala na čo, že FF TU dostala 
na mzdy o 47 000 € viac oproti minulému roku. Podľa nej je tento rozpočet najspravodlivejší aký 
videla, nie všetci môžu byť vždy spokojní s určitým rozhodnutím. Doc. Demuth – na FF TU majú 21 
garantov, ktorí zabezpečujú štúdium. Sú s nimi uzatvorené zmluvy a keď ako fakulta prídu o 70 % na 
mzdy, predstavuje to problém. Rektor TU poukázal na to, že pri tvorbe pravidiel hospodárenia túto 
skutočnosť brali do úvahy. Fond garantov však nie je jediný ukazovateľ. Overovali si, či bude mať 
fakulta peniaze a zistili, že fakulta nebude ohrozená. Treba využiť financie z iných častí, ktoré sú 
k dispozícii, pretože boli fakulte zvýšené zdroje v iných častiach. Odporučil doc. Démuthovi, aby 
všetky pripomienky postúpil zástupcovi fakulty v pripravovanej komisii na prehodnotenie pravidiel 
hospodárenia na TU, aby odzneli na rokovaní komisie.  

Predsedníčka AS TU následne uzatvorila diskusiu a AS TU prešlo k hlasovaniu a prijalo uznesenie: 
 
Uznesenie AS TU 8R-6/12042012 

AS TU schvaľuje návrh rozpočtu TU na rok 2012. 
  
Hlasovanie:   
Prítomní:   36 
Za:          31       
Proti:        0       
Zdržal sa:    5    
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov schválené.  
 

Predsedníčka AS TU zablahoželala rektorovi TU k schváleniu návrhu. Rektor poďakoval členom 
senátu.   
 
 
Bod 4 – Výročná správa o činnosti TU v Trnave za rok 2011 
 

Predsedníčka AS TU uviedla, že na základe § 9 ods. 1 písm. k)  zákona č. 131/2002 Z. z. 
o vysokých školách AS TU schvaľuje Výročnú správu o činnosti TU za rok 2011. Vyzvala rektora 
TU, aby informoval o návrhu. Rektor informoval, že za zostavenie Výročnej správy o činnosti TU je 
zodpovedný prorektor TU, prof. Csontos. Výročná správa mapuje činnosť TU za celý rok 2011, 
poznamenal, že veľa vecí sa odvtedy zmenilo. Výročnú správu zostavili v súlade s usmernením 
a požiadaviek Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu SR a treba ju predložiť v máji. Poprosil 
prorektora Csontosa o jej priblíženie. Prof. Csontos priblížil jej obsahovú stránku, pri ktorej spomenul 



všeobecné informácie týkajúce sa činnosti TU za rok 2011 Poznamenal, že metodika Ministerstva 
školstva, vedy, výskumu a športu SR vyžaduje porovnanie činnosti univerzity s predchádzajúcim 
rokom a podotkol, že zo strany ministerstva prišlo k nevyváženosti vzhľadom na pozmenenú metodiku 
ohľadom publikačnej činnosti. Konštatoval, že rok 2011 bol v oblasti vedy a výskumu lepší oproti 
predchádzajúcemu roku. Spomenul pokles záujmu mladých ľudí o štúdium, čo je však spôsobené so 
znižujúcim sa počtom maturantov na celom Slovensku. TU je však stále na dobrej a kvalitnej úrovni. 
Spomenul tiež prínos zahraničnej spolupráce, najmä čo sa týka práce FZaSP TU v Afrike, atď.  

Predsedníčka otvorila diskusiu. Keďže nik z členov senátu nemal žiadne otázky ani pripomienky,  
bola diskusia  uzatvorená a AS TU prešlo k hlasovaniu o návrhu uznesenia: 
 
Uznesenie AS TU 8R-7/12042012 

AS TU schvaľuje Výročnú správu o činnosti TU za rok 2011.  
 
Hlasovanie:   
Prítomní:   36 
Za:          36       
Proti:        0       
Zdržal sa:   0    
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
 
 
Bod 5 – Výročná správa o hospodárení TU za rok 2011 
 

Rektor TU ako predkladateľ návrhu uviedol, že  v súlade s § 9 ods. 1 písm. f)  zákona č. 131/2002 
Z. z. o vysokých školách predkladá na schválenie AS TU Výročnú správu o hospodárení TU za rok 
2011. Informoval, že Výročná správa bola vypracovaná podľa smernice Ministerstva školstva, vedy, 
výskumu a športu SR z roku 2011. V minulom roku TU fungovala v rozpočtovom provizóriu, napriek 
tomu financovanie univerzity bolo pod kontrolou. Nemal by sa však tento stav opakovať. Základom 
pre financovanie chodu univerzity boli štátne dotácie.  
Predsedníčka otvorila diskusiu. Nik nemal žiadne otázky ani pripomienky. AS TU prešlo 
k hlasovaniu: 
 
Uznesenie AS TU 8R-8/12042012 

AS TU schvaľuje Výročnú správu o hospodárení TU za rok 2011.  
 
Hlasovanie:   
Prítomní:   36 
Za:          36       
Proti:        0       
Zdržal sa:   0    
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
 
 
Bod 6 – Správa o činnosti AS TU za rok 2011 
 

Predsedníčka AS TU uviedla, že podľa § 9 ods. 1 písm. r) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých 
školách podáva AS TU akademickej obci výročnú správu o svojej činnosti. Návrh správy o činnosti 
bol členom AS TU zaslaný elektronicky. Predsedníčka konštatovala, že jej nebol doručený žiadny 
pozmeňujúci návrh.  

Predsedníčka otvorila diskusiu, no nakoľko nik nemal žiadne otázky ani pripomienky, bola 
diskusia  uzatvorená a AS TU pristúpil k hlasovaniu o návrhu uznesenia. 
 
Uznesenie AS TU 8R-9/12042012 

AS TU schvaľuje správu o činnosti AS TU za rok 2011 a ukladá tajomníčke AS TU zverejniť ju na 
úradnej výveske univerzity a internetovej stránke AS TU.  
 
Hlasovanie:   
Prítomní:   36 



Za:          36       
Proti:        0       
Zdržal sa:   0    
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
 
 
Bod 7 – Voľba kandidáta na vymenovanie za člena Správnej rady TU v Trnave za 
zamestnaneckú časť AS TU 
 

Predsedníčka AS TU informovala členov AS TU o žiadosti predsedu Správnej rady TU, ktorá jej 
bola doručená 23. 1. 2012. Predseda žiada, aby zamestnanecká časť AS TU navrhla kandidáta na 
vymenovanie jedného člena Správnej rady TU, lebo prof. Heldovi zaniklo členstvo uplynutím 
funkčného obdobia. Uviedla, že akademický senát navrhuje v tajnom hlasovaní ministrovi kandidáta 
na vymenovanie na základe § 40 ods. 2 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách.   

Následne v otvorenej diskusii navrhla členom AS TU, aby o kandidátovi na zástupcu AS TU 
v Správnej rade TU hlasovali o prof. Heldovi, vzhľadom na to, že terajší AS TU má funkčné obdobie 
do 30. 11. 2012 a pán profesor má skúsenosti s prácou v správnej rade. Prof. Held súhlasil 
s kandidatúrou. Vyzvala senátorov na ďalšie prípadné návrhy, nikto však žiadny nepodal, preto 
zamestnanecká časť AS TU prešla k hlasovaniu a prijala uznesenie:  
 
Uznesenie AS TU 8R-10/12042012 

Zamestnanecká časť AS TU schvaľuje za kandidáta na vymenovanie za člena Správnej rady TU za 
zamestnaneckú časť AS TU prof. Helda.  
 
Hlasovanie:  
Počet vydaných hlasovacích lístkov:    23 
Počet odovzdaných hlasovacích lístkov: 22 
Počet platných hlasovacích lístkov:  22 
Počet hlasov ZA:  19 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov schválené.  
 
 
Bod 8 – Voľba zástupcu študentskej časti AS TU za člena Komisie pre ubytovanie študentov TU 
v Trnave 
 
      Dňa 1. marca 2012 sa rektor TU obrátil písomne na AS TU so žiadosťou  o zvolenie jedného 
zástupcu študentskej časti AS TU za člena Komisie pre ubytovanie študentov na jednoročné funkčné 
obdobie.  
      Predsedníčka AS TU pripomenula, že študentská časť AS TU zvolila zástupcu, Gabrielu Ňaňkovú, 
avšak jej zaniklo členstvo. 
      V otvorenej diskusii k tomu bodu programu, vyzvala zástupcov študentskej časti AS TU, aby 
podala návrhy na kandidáta. Mgr. Klobušický navrhol Bc. Tomáša Majzela. Ďalšie návrhy neboli 
predložené. 
 
Uznesenie AS TU 8R-11/12042012 
     Študentská časť AS TU schvaľuje Bc. Tomáša Majzela ako zástupcu študentskej časť AS TU za 
člena Komisie pre ubytovanie študentov TU. 
 
 Hlasovanie:   
Prítomní:   13 
Za:          13       
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
 
 
Bod 9 – Kritériá na ubytovanie študentov TU v Trnave v akad. r. 2012/2013. 
 

Predsedníčka AS TU informovala, že podľa čl. 5 ods. 7 písm. c) Štatút TU AS TU schvaľuje 
kritériá na pridelenie ubytovania študentov TU. Kritériá budú súčasťou vyhlášky rektora TU č. 1/2012 



o ubytovaní študentov TU v Trnave, ktorá bola prerokovaná a schválená v Kolégiu rektora TU. 
Poznamenala, že jej nebol doručená žiadny pozmeňujúci návrh od členov AS TU. Otvorila diskusiu, 
no nik nemal žiadne otázky ani pripomienky. Diskusiu uzavrela a AS TU pristúpil k hlasovaniu 
o návrhu uznesenia: 
 
Uznesenie AS TU 8R-12/12042012 

AS TU schvaľuje Kritériá na ubytovanie študentov TU v Trnave v akademickom roku 2012/2013.  
 

Hlasovanie:   
Prítomní:   35 
Za:          35       
Proti:        0       
Zdržal sa:   0    
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
 
 
Bod 10 – Štatút Fakulty zdravotníctva a sociálnej práce TU  v Trnave 
 

Predsedníčka AS TU pripomenula, že podľa § 33 ods. 5 zákona č. 131/2002 Z. z. štatút fakulty 
a študijný poriadok podlieha schváleniu akademického senátu verejnej vysokej školy. Platnosť 
nadobúdajú dňom ich schválenia v akademickom senáte verejnej vysokej školy. 

Privítala dekana FZaSP TU, doc. Bošáka, ako predkladateľa ho vyzvala, aby predstavil návrh a aby 
sa vyjadril k pozmeňujúcim návrhom, ktoré mu boli doručené.  

Doc. Bošák poznamenal, že celý materiál rozpracoval ešte predchádzajúci dekan  FZaSP TU, prof. 
Rusnák. Poďakoval za pripomienky. Potešilo ho, že nemali dramatický charakter, čiže je tento 
materiál vypracovaný dobre. Vecné pripomienky akceptoval, spýtal sa na formálnu pripomienku 
predsedníčky AS TU. Ujasnili si pripomienky predsedníčky, ich akceptoval. Vyjadril sa k návrhu dr. 
Manáka, ktorý navrhol v čl. 2, bod 1 Štatútu latinský preklad názvu fakulty  „Universitas 
Tyrnaviensis, Facultas aegrotos currandi et operum socialum“ nahradiť výrazom „Universitas 
Tyrnaviensis, Facultas sanitatis et rerum socialum“, aby došlo k zjednoteniu prekladov, nakoľko sa 
odlišujú preklady na webovej stránke i na logu fakulty od prekladu na oficiálnej insígnii – reťazi 
dekana FZaSP TU. Podľa dr. Manáka je však na rozhodnutí a zvážení fakulty, aký preklad zvolí. Doc. 
Botek sa pripojil k diskusii a podotkol, že latinský preklad konzultoval s prof. Krčmérym, podľa 
ktorého by sa však malo počkať na stanovisko odborníka, k čomu sa pripojili i dr. Nemec a prof. 
Danaj. Doc. Bošák  navrhol vypustiť celý tento bod s čím dr. Manák súhlasil a navrhol osloviť v tejto 
otázke prof. Škovieru, vedúceho katedry klasických jazykov na FF TU ako odborníka. Prof. Danaj sa 
informoval, či dekan FZaSP TU vie informovať o výške finančných nákladov, ktoré by znamenala 
zmena textu štatútu. Predsedníčka AS TU sa spýtala sa, či chce dr. Manák vziať bod 1 v rámci 
svojich pripomienok späť. Dr. Manák súhlasil. Dekan FZaSP TU v diskusii navrhol, aby sa dočasu, 
kým sa latinský preklad názvu fakulty vyjasní z odborného hľadiska, vypustil zo štatútu. Dr. Manák si 
tento návrh osvojil a predložil ho spolu s ďalším návrhom, týkajúcim sa hesla fakulty, s ktorým sa 
dekan  FZaSP TU taktiež stotožnil.  

AS TU prešiel k hlasovaniu a prijal uznesenie:  
 
Uznesenie AS TU 8R-13/12042012 

AS TU schvaľuje vecné a formálne pozmeňujúce návrhy k Štatútu FZaSP TU. 
 
Hlasovanie:   
Prítomní:   34 
Za:          32       
Proti:        0       
Zdržal sa:   2   
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov schválené.  
 
      Schválené pozmeňujúce návrhy tvoria prílohu č. 1 k zápisnici. 
 
Uznesenie AS TU 8R-14/12042012 

AS TU schvaľuje Štatút FZaSP TU v znení pozmeňujúcich návrhov.  



 
Hlasovanie:   
Prítomní:   34 
Za:          34    
Proti:        0       
Zdržal sa:   0    
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
 
 
Bod 11 – Študijný poriadok Fakulty zdravotníctva a sociálnej práce TU  v Trnave 
 

Predsedníčka AS TU uviedla, že predložila formálne a vecné pripomienky k predloženému 
študijnému poriadku a vyzvala dekana FZaSP TU, aby sa k nim vyjadril. Doc. Bošák uviedol, že 
akceptuje ako predkladať pripomienky v celom rozsahu.  

Predsedníčka otvorila diskusiu, no nakoľko nik nemal žiadne otázky ani pripomienky bola diskusia  
uzatvorená a AS TU prešlo k hlasovaniu a  prijal uznesenia: 
 
Uznesenie AS TU 8R-15/12042012 

AS TU schvaľuje vecné a formálne pozmeňujúce návrhy k Študijnému poriadku FZaSP TU. 
 
Hlasovanie:   
Prítomní:   34 
Za:          34       
Proti:        0       
Zdržal sa:   0    
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
 
      Schválené pozmeňujúce návrhy tvoria prílohu č. 2 k zápisnici. 
 
Uznesenie AS TU 8R-16/12042012 

AS TU schvaľuje Študijný poriadok FZaSP TU v znení pozmeňujúcich návrhov.  
 
Hlasovanie:   
Prítomní:   34 
Za:          34       
Proti:        0       
Zdržal sa:   0    
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
 

Predsedníčka AS TU následne pogratulovala dekanovi k schváleniu oboch významných 
vnútorných predpisov, za čo doc. Bošák poďakoval.  
 
 
Bod 12 – Novela Študijného poriadku PF TU 
 

Predsedníčka TU informovala, že predkladateľom novely je dekanka PF TU, prof. Barancová. Na 
zasadnutí AS TU sa z dôvodu iných pracovných povinností nemohla osobne zúčastniť, preto poverila  
prodekana, dr. Škreka, aby ju v jej úlohe predkladateľa zastúpil. Prodekan krátko predstavil návrh, 
v mene vedenia PF TU poďakoval za písomnú pripomienku predsedníčky AS TU v čl. II nahradiť 
slovo „doplnenia“ slovom „doplnky“, ktorú akceptujú.  

 Predsedníčka otvorila diskusiu. Nakoľko nik nemal žiadne otázky ani pripomienky bola diskusia  
uzatvorená a AS TU prešlo k prijatiu uznesenia. Predsedníčka navrhla, aby sa spojilo hlasovanie 
o pozmeňujúcej pripomienke s hlasovaním o návrhu vnútorného predpisu ako celku. Nakoľko nik 
proti tomuto procedurálnemu návrhu nevzniesol námietku, AS TU hlasoval o návrhu uznesenia. 
 
Uznesenie AS TU 8R-17/12042012 

AS TU schvaľuje novelu Študijného poriadku PF TU v znení pozmeňujúceho návrhu.  
 



 Hlasovanie:   
Prítomní:   33 
Za:          33       
Proti:        0       
Zdržal sa:   0    
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
 

Predsedníčka AS TU zagratulovala prodekanovi PF TU k schváleniu novely a rozlúčila sa s ním 
v mene celého AS TU.  
 
 
Bod 13 – Dodatok k Zásadám volieb AS TU pre voľby do ŠRVŠ 
 

Predsedníčka AS TU uviedla, že podľa § 10 ods. 1 Zásad volieb do ŠRVŠ má AS TU právo meniť 
zásady volieb do ŠRVŠ. Pred rokovaním písomne predložila návrh na novelizáciu tohto vnútorného 
predpisu AS TU, do zasadnutia jej nebol doručený žiadny pozmeňujúci návrh. Vysvetlila dôvod 
predloženia novelizácie, zmyslom ktorej je zmeniť požiadavky na kvórum pre voľbu zástupcu AS TU 
do ŠRVŠ, keď toto je veľmi prísne a spôsobuje problémy vo vzťahu k uznášaniaschopnosti 
študentskej časti AS TU. Overovala si u predsedu ŠRVŠ, či tento orgán nemá osobitné predpisy 
týkajúce sa volieb, no potvrdil jej, že ŠRVŠ nezasahuje do kompetencie univerzít, pokiaľ ide 
o pravidlá realizácie volieb. 

Predsedníčka otvorila diskusiu, no nakoľko nik nemal žiadne otázky ani pripomienky bola diskusia  
uzatvorená.  Podotkla, že nejde o personálny návrh, preto bude hlasovanie verejné. AS TU prešlo 
k hlasovaniu.  
 
Uznesenie AS TU 8R-18/12042012 

AS TU schvaľuje dodatok k Zásadám volieb AS TU pre voľby do ŠRVŠ a ukladá tajomníčke AS 
TU zverejniť tento dodatok na úradnej výveske univerzity 12. apríla 2012 .  
 
 Hlasovanie:   
Prítomní:   33 
Za:          33       
Proti:        0       
Zdržal sa:   0    
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
 
     Text dodatku je uvedený v prílohe č. 3 tejto zápisnice. 
 
Bod 14 – Voľba podpredsedu AS TU za zamestnaneckú časť AS TU, voľba podpredsedu AS TU 
za študentskú časť AS TU, voľba členov predsedníctva AS TU 
 

Predsedníčka AS TU pripomenula dôvod pre zaradenie tohto bodu programu – prof. Held sa dňa 
10. februára 2012 vzdal miesta podpredsedu AS TU a Mgr. Strýčkovej zanikol mandát v AS TU 
skončením  jej štúdia. AS TU nemá doposiaľ miesta podpredsedov obsadené. Poznamenala, že 
vzhľadom na počet členov na dnešnom zasadnutí je na zvolenie potrebných 21 hlasov všetkých členov 
v prvom kole.  

Predsedníčka AS TU otvorila diskusiu a vyzvala členov senátu k predloženiu návrhov na 
kandidátov. Doc. Borsuková navrhla za zamestnaneckú časť doc. Hladkého z PdF TU. Predsedníčka 
AS TU navrhla za podpredsedu dr. Manáka. Objasnila dôvody svojho návrhu – dr. Manák je aktívny 
v rámci práce v AS TU, ako člen predsedníctva ju zastúpil na rokovaní Kolégia rektora TU, ak sa 
zasadnutia nemohla zúčastniť a uplatnil sa aj ako predseda volebnej komisie. Doc. Hladký 
s kandidatúrou nesúhlasil a vyjadril názor, že dr. Manák je vhodnejším kandidátom. Dr. Manák sa 
vyjadril, že bude s kandidatúrou súhlasiť, ale v prípade, že už nebude žiadny iný návrh na kandidáta. 
Nikto z členov však už žiadny návrh nepodal.  

Za študentskú časť navrhol Oliver Selecký za podpredsedníčku Bc. Michaelu Rušinovú z FF TU, 
iný návrh nik nepodal. AS TU sa po dohode rozhodol spojiť tajné hlasovanie o oboch kandidátoch na 
funkciu podpredsedov do jedného hlasovania. Prijal uznesenie:  
  



Uznesenie AS TU 8R-19/12042012 
AS TU schvaľuje za podpredsedu AS TU za zamestnaneckú časť AS TU dr. Manáka a za 

podpredsedu ASTU za študentskú časť AS TU Bc. Rušinovú.  
 
Hlasovanie:  
Počet vydaných hlasovacích lístkov:    33 
Počet odovzdaných hlasovacích lístkov: 33 
Počet platných hlasovacích lístkov:  33 
Počet hlasov ZA:    

PhDr. Marián Manák, PhD.         31 
Bc. Michaela Rušinová           32  

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov schválené.  
 

AS TU prešiel k voľbe člena predsedníctva. Predsedníčka AS TU poznamenala, že v predsedníctve 
nie je zastúpený nik z PdF TU, čím nie je dodržaná parita zastúpenia jednotlivých súčastí v zmysle 
Rokovacieho poriadku AS TU. Z tohto dôvodu je potrebné za kandidáta navrhnúť zástupcu 
Pedagogickej fakulty TU. Následne na to doc. Borsuková navrhla doc. Hladkého, ktorý kandidatúru 
prijal, žiadny ďalší návrh nebol podaný. AS TU prešiel k tajnému hlasovaniu a prijal uznesenie:  
 
Uznesenie AS TU 8R-20/12042012 

AS TU schvaľuje za člena predsedníctva AS TU doc. Hladkého.  
 
Hlasovanie:  
Počet vydaných hlasovacích lístkov:    34 
Počet odovzdaných hlasovacích lístkov: 34 
Počet platných hlasovacích lístkov:  34 
Počet hlasov ZA:   30 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov schválené.  
 
    Predsedníčka AS TU zablahoželala novozvoleným funkcionárom. 
 
Bod 15 – Voľba predsedu volebnej komisie, členov volebnej komisie a náhradníkov volebnej 
komisie pre voľby do ŠRVŠ 
 

Predsedníčka AS TU informovala, že v máji 2012 končí funkčné obdobie ŠRVŠ a je preto potrebné 
na TU zorganizovať voľby do ŠRVŠ tak, aby do 13. mája 2012 boli výsledky oznámené ŠRVŠ. 
Pripomenula, že členmi ŠRVŠ sú jeden zástupca zvolený študentskou časťou AS TU a zástupcovia 
študentskej časti akademickej obce. Voľby na TU sa riadia Zásadami volieb schválenými AS TU. 
Podľa § 4 platných zásad predsedu a štyroch členov volebnej komisie pre voľby do ŠRVŠ vymenúva 
AS TU vo verejnom hlasovaní. Vyzvala členov AS TU za študentskú časť na predloženie návrhov na 
predsedu a členov volebnej komisie pre voľby do ŠRVŠ. Za predsedu navrhol Oliver Selecký Mgr. 
Jančeka, ktorý kandidatúru prijal. Za členov volebnej komisie boli postupne navrhnutí Oliver Selecký 
z PdF TU, Roman Gorelka z FF TU, Bc. Viktor Binder z TF TU a Bc. Gabriela Durániová z PF TU. 
Ako náhradníci boli navrhnutí Mgr. Marek Psota a Bc. Miroslava  Grofíková. Všetci navrhnutí 
kandidáti s kandidatúrou súhlasili, preto AS TU prešiel k hlasovaniu. AS TU rozhodol spojiť 
hlasovanie o všetkých kandidátoch do jedného hlasovania. AS TU prijal uznesenie:  
 
Uznesenie AS TU 8R-21/12042012 

AS TU schvaľuje za predsedu volebnej komisie pre voľby do ŠRVŠ Mgr. Juraja Jančeka, za 
členov volebnej komisie Olivera Seleckého, Romana Gorelku, Bc. Viktora Bindera a Bc. 
Gabrielu Durániovú a za náhradníka v prvom poradí Mgr. Mareka Psotu a za náhradníčku 
v druhom poradí Bc. Miroslavu Grofíkovú.  
 
Hlasovanie:   
Prítomní:   34 
Za:          34       
Proti:        0       
Zdržal sa:   0    



Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
 
 
Bod 16 – Žiadosť zakladajúcich členov študentskej organizácie TU Societas Tyrnaviensis 
o uznanie, podporu, spoluprácu a partnerstvo s TU  
 

Predsedníčka AS TU vyzvala Bc. Bindera ako navrhovateľa bodu programu, aby predstavil žiadosť 
AS TU. Bc. Binder uviedol, že AS TU bola zaslaná žiadosť zakladajúcich členov študentskej 
organizácie TU Societas Tyrnaviensis, menný zoznam členov a stanovy organizácie. Vysvetlil, že 
stanovy sú ešte v pracovnej podobe a budú upravované na základe doručených pripomienok, majú 
zatiaľ len objasňujúci charakter. Bc. Binder priblížil oblasti záujmu a ciele organizácie. Informoval, že 
iniciátor tejto myšlienky, Bc. Rako, oslovil študentov mailom, niektorí prejavili záujem. Uviedli, že 
komunikovali s rektorom univerzity, následne aj s dekanmi fakúlt. Chceli osloviť aj všetkých členov 
AS TU, ale vzhľadom na časovú tieseň sa im to nepodarilo v plnej miere. Predsedníčka AS TU 
poprosila prítomného zakladateľa, Bc. Raka, aby sa k žiadosti vyjadril. Bc. Rako sa predstavil ako 
hlavný iniciátor myšlienky založiť takúto organizáciu. Podotkol, že chýbajúca existencia takéhoto 
združenia je citeľná medzi študentmi. Chceli by spolupracovať s vedením TU ako aj s AS TU. Bc. 
Binder ako člen AS TU následne poprosil rektora TU, aby sa vyjadril k tejto iniciatíve. Rektor TU 
poďakoval za celu organizáciu iniciatívy. Pripomenul, že vo voľbách spomenul potrebu vytvorenia 
takejto iniciatívy. Ako poradcu pre túto záležitosť si zvolil prof. Dianišku z PF TU, ktorý komunikoval 
so všetkými dekanmi fakúlt. Podporuje tento nápad, myslí si však, že viac než účasť na riadení 
univerzity sa treba angažovať v zlepšení študentského a kultúrneho života študentov. Podotkol, že by 
bolo možné uzavrieť s organizáciou zmluvu. Podotkol, že  by bolo dobré zriadiť niečo na spôsob 
centra pomoci pre študentov = starší študenti by boli nápomocní mladším. Pripustil vytvorenie právne 
samostatnej  nezávislej organizácie, ktoré vznik vedenie TU podporuje.  

Predsedníčka AS TU následne otvorila diskusiu – Mgr. Janček informoval, že študentská časť 
ASTU jednoznačne podporuje tento návrh.  

Do diskusie sa zapojil doc. Démuth – po prečítaní stanov organizácie neporozumel ich obsahu, 
iniciátori chcú od AS TU, aby sa vyjadril k niečomu, čo ešte stále neexistuje. Mali by si viac ujasniť 
svoje ciele, pretože väčšinu z toho, čo si vytýčili, už robia fakulty. Očakával by od zakladateľov, aby 
skôr vyzdvihli kultúrny život študentov. Mali by zapracovať v zlepšovaní cieľov. Chýbajú mu napr. 
informácie o nakladaní s majetkom, financovaní činnosti – zdroji financovania. Mali by pokračovať 
v diskusii so študentmi.  Bc. Binder poďakoval za pripomienky. Ak nejaká aktivita, ktorú si vytýčili už 
existuje, tak budú chcieť spolupracovať a podporovať takúto aktivitu, nejde im o súperenie. Stanovy  
treba prepracovať vzhľadom na veľké množstvo pripomienok, ktoré získali od členov AS TU.  

Predsedníčka AS TU podporila vznik takejto iniciatívy, nakoľko už dlhé roky sa hovorí o potrebe 
vzniku nezávislej študentskej organizácie, ktorá by združovala študentov TU, avšak doposiaľ sa 
nepodarilo uskutočniť žiadne konkrétny kroky. Vyzdvihla, že iniciátori myšlienky sa s dôverou 
obrátili na AS TU ako jeden z kľúčových orgánov univerzity a hľadali uňho podporu. AS TU po 
ukončení diskusie pristúpil k hlasovaniu. 
 
Uznesenie AS TU 8R-22/12042012 

AS TU podporuje vznik združenia študentov TU Societas Tyrnaviensis, spoluprácu a partnerstvo 
medzi Trnavskou univerzitou a združením.  
 
Hlasovanie:   
Prítomní:   34 
Za:          28       
Proti:        0       
Zdržal sa:   6   
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo väčšinou schválené.  
 
Bod 17 - Voľba zástupcu študentskej časti AS TU v ŠRVŠ. 
 

Predsedníčka AS TU informovala členov, že v máji tohto roku končí funkčné obdobie Študentskej 
rade vysokých škôl (ŠRVŠ) a je potrebné zvoliť zástupcu AS TU v ŠRVŠ za študentskú časť AS TU 
pre nasledujúce funkčné obdobie ŠRVŠ (od júna 2012). Mgr. Janček, ktorý zastupuje AS TU v ŠRVŠ, 
bude pôsobiť ako zástupca AS TU do konca jej funkčného obdobia. Preto je potrebné zvoliť už teraz 



nového zástupcu, ktorý bude mať mandát v ŠRVŠ od júna 2012 do 30. novembra 2012, keď končí 
funkčné obdobie AS TU. Vyzvala v diskusii členov študentskej časti AS TU, aby navrhli kandidátov. 
Mgr. Janček navrhol ako kandidáta Olivera Seleckého, ktorý kandidatúru prijal.  Ďalšie návrhy neboli 
podané. Po skončení diskusie študentská časť AS TU pristúpila k tajnému hlasovaniu. 
 
Uznesenie AS TU 8R-23/12042012 

Študentská časť AS TU schvaľuje za zástupcu študentskej časti AS TU v novom funkčnom období 
ŠRVŠ Olivera Seleckého.  

 
Hlasovanie:   
Počet vydaných hlasovacích lístkov:    11 
Počet odovzdaných hlasovacích lístkov: 11 
Počet platných hlasovacích lístkov:  11 
Počet hlasov ZA:   11 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
 
 
Bod 18 – Rôzne 
 

Predsedníčka AS TU informovala členov AS TU, že jej bol doručený písomný návrh dr. Kállaya, 
ktorý má byť predmetom rokovania v rámci bodu Rôzne. Dr. Kállay podal  návrh na zmenu Smernice 
rektora Trnavskej univerzity v Trnave č. 7/2006 o poskytovaní cestovných náhrad pri pracovných 
cestách, čl.3, odseku 2. Predsedníčka AS TU poznamenala, že podľa jej názoru o takejto záležitosti AS 
TU hlasovať nemá, lebo je to vec kompetencie Rektora TU. V zmysle § 1 ods. 5 Rokovacieho 
poriadku AS TU však člen senátu má právo predkladať návrhy k prerokúvaným veciam, požadovať od 
funkcionárov univerzity vysvetlenia a stanoviská, ktoré mu musia byť poskytnuté do 21 dní. Poprosila 
rektora TU o stanovisko. Rektor TU prisľúbil túto otázku prerokovať na vedení TU, musí sa najskôr 
poriadne oboznámiť s predloženým návrhom, musí zistiť, či má legislatívnu podporu. Následne 
prisľúbil dr. Kállayovi doručiť písomné vyjadrenie k návrhu v lehote rokovacieho poriadku.  

Predsedníčka AS TU informovala o zasadnutí predsedníctva AS TU dňa 12. apríla 2012, ktoré sa 
zaoberalo prípravou programu 8. riadneho zasadnutia AS TU. 
 Dr. Varga ako zástupca AS TU v RVŠ informoval, že od posledného zasadnutia AS TU sa 
neuskutočnilo zasadnutie RVŠ.  
 Mgr. Janček ako zástupca AS TU v ŠRVŠ informoval o obsahu posledného zasadnutia ŠRVŠ, 
ktoré  bolo v Bratislave a venovalo sa problematike študentského obmudsmana.  
 Prof. Held ako zástupca AS TU v SR TU informoval o výjazdovom zasadnutí Správnej rady TU 
v Nimnici. Predmetom rokovania bola prezentácia nového rektora, jeho predstáv, schválenie rozpočtu.  
 Keďže nik z prítomných členov AS TU nemal ďalšie námety do diskusie, predsedníčka AS TU 
poďakovala prítomným členom AS TU a rektorovi TU za ich účasť na 8. riadnom zasadnutí AS TU a 
rokovanie ukončila.  
 

V Trnave, 12. apríla 2012 
 
 
 
Schválil:                         doc. JUDr. Soňa Košičiarová, PhD., mim. prof., predsedníčka AS TU  
  
                                                                   
  
Overili:                           Mgr. Bc. Michal Zvarík, PhD., člen AS TU  
  
  
  
                                        Mgr. Marek Psota, člen AS TU   
  
  
 
Spracovala:                      Lívia Macášková, tajomníčka AS TU   



 
Príloha č. 1 k zápisnici: 
 
Vecné pripomienky: 
 

1) V čl. 2 odsek 1, druhá veta vypustiť slová „,alebo latinsky Universitatis Tyrnaviensis, Facultas 
aegrotos currandi et operum socialum“. 

2) V čl. 49 bod 1 vetu „/Fons pietatis ora pro nobis/ je heslom fakulty“ nahradiť vetou „/Homo 
res sacra homini/ je heslom fakulty.“. 

3) v čl. 53 vypustiť bez náhrady slová „registrovaný ministerstvom školstva v platnom znení 
s doplnkami“. 

 
Formálne pripomienky: 
 

1) v úvodnej vete za slová „Trnavskej univerzity“ vložiť slová „v Trnave“, vypustiť legislatívnu 
skratku „ďalej len senát fakulty“ (tá istá je zavedená v čl. 7 ods. 1) a dátum „28.10.2008“ 
nahradiť bodkami. 

2) V čl. 1 ods. 3 citovať správne „zákona č. 172/1990 Zb.“. 
3) V čl. 9 ods.1 vypustiť „: a)“. 

 
Príloha č. 2 k zápisnici: 
 
Vecné pripomienky: 
 
1) V čl. 8 ods. 2 vypustiť v predvetví slovo „najmä“.  
 
2) Čl. 19 ods. 8 vypustiť bez náhrady.  
3) V čl. 25 ods. 2 slová „dňom jeho uverejnenia na úradnej výveske fakulty“ nahradiť slovami „1. 
septembra 2012“. 
 
Formálne pripomienky: 
 

1) V čl. 1 a 2 chýbajú nadpisy – navrhujem v čl. 1 doplniť názov „Predmet úpravy“ a v čl. 2 
„Študijné programy“. 

2) V čl. 11 ods. 8 písm. b) slová „Vyhlášky MŠ SR 614/2002 o kreditovom systéme štúdia“ 
nahradiť slovami „všeobecne záväzného právneho predpisu“ a do poznámky pod čiarou č. 1 
vložiť slová „Vyhláška MŠ SR č. 614/2002 Z. z. o kreditovom systéme štúdia“. 

3) V čl. 13 ods. 4 slová „v 2. kolách“ nahradiť slovami „v dvoch kolách“. 
4) Za podpisy funkcionárov doplniť text: „Tento Študijný poriadok nadobudol platnosť jeho 

schválením v Akademickom senáte TU dňa ............ . Tento Študijný poriadok bol uverejnený 
na úradnej výveske fakulty dňa ................... .“. 

 
Príloha č. 3 k zápisnici: 
 

D O D A T O K 
k Zásadám volieb Akademického senátu Trnavskej univerzity pre voľby do Študentskej rady 

vysokých škôl z 24. februára 2003 
 

Akademický senát Trnavskej univerzity v Trnave v zmysle § 10 ods. 1 Zásad volieb 
Akademického senátu Trnavskej univerzity pre voľby do Študentskej rady vysokých škôl z 24. 
februára 2003 ustanovuje:  

 
Čl. I 

 
Zásady volieb Akademického senátu Trnavskej univerzity pre voľby do Študentskej rady 

vysokých škôl z 24. februára 2003 sa menia takto: 
 



§ 2 ods. 2 písm. a) sa mení nasledovne: „Študentská časť AS TU volí kandidáta študentskej časti AS 
TU tajným hlasovaním za účasti nadpolovičnej väčšiny svojich členov, pričom na zvolenie je potrebná 
väčšina prítomných členov študentskej časti AS TU,“ 
 
 

Čl. II 
 

 Tento dodatok nadobúda platnosť dňom jeho schválenia Akademickým senátom Trnavskej 
univerzity v Trnave a účinnosť dňom jeho uverejnenia na úradnej výveske univerzity. 
 
 

doc. JUDr. Soňa Košičiarová, PhD., mim. prof., v. r. 
predsedníčka 

Akademického senátu Trnavskej univerzity v Trnave 
 
 
 

 
 
Tento dodatok bol schválený uznesením Akademického senátu Trnavskej univerzity v Trnave č. 
AS TU 8R-18/12042012  dňa 12. apríla 2012.  

 
Tento dodatok bol uverejnený na úradnej výveske univerzity dňa 12. apríla 2012. 
 


